

---

## 1. Møtereferat

**Dato:** 13.04.2010  
**Tidspunkt kl.:** 19:00 – 22:00  
**Sted:** Ormseter Gåsbuavn.1015  
**Referent:** Håkon Dufseth

---

### Styremøte Vangsåsen Vel

---

#### Deltakere

Oddvar Dufseth	<a href="mailto:oddvar.dufseth@c2i.net">oddvar.dufseth@c2i.net</a>
Vidar Aasen	<a href="mailto:regulus-va@hotmail.com">regulus-va@hotmail.com</a>
Lise K. Stensrud	<a href="mailto:lise.k.stensrud@sparebanken-hedmark.no">lise.k.stensrud@sparebanken-hedmark.no</a>
Nikolai Hausammann	<a href="mailto:nikolai@smartsync.no">nikolai@smartsync.no</a>
<del>Arne Mønsen</del>	<a href="mailto:post@loitengris.no">post@loitengris.no</a>
Håkon Dufseth	<a href="mailto:hakon.dufseth@no.ibm.com">hakon.dufseth@no.ibm.com</a>

---

## Agenda med kommentarer og aksjonspunkter

#### FASTE SAKER:

### 1. Godkjenning av innkalling

Godkjent.

### 2. Godkjenning av referat fra møtet 9.03

Godkjent.

#### Oppfølgingssaker:

- Hjemmeside Velforbundet etter konkursen.  
Avventer.
- Ang skilting ved Raumyra.  
Nye skilter er satt opp.
- Besøk på Gåsbustua med infobrosjyre  
Ok. Vidar bestiller til nabotreff 1. oktober.
- Skilting der Østås- og Veståsløypa krysser våre vegger. Svar i brev av 23.03.  
Skilt I Veståsvegen er satt opp. De andre krysningspunktene anses ikke som farlige.  
Vangsåsen vel har ansvaret for å dekke til skiltene om våren. Og avdekke om høsten. Håkon følger opp dette.
- Fotgjengerfelt ved Torvet. Kfr Vegvesenets brev av 23. mars.  
Negativt svar mottatt. Forslagsstillerne har ikke kommet med kommentarer til svaret, så vi finner ikke grunnlag for å anke Vegvesenets avgjørelse.
- Kulturmidler fra kommunen.  
Søkt, men ikke hørt noe.

### 3. Medlemsliste. Økonomi.

Midler kr. 5.663 fra Postbanken er overført.

Kr. 25.079,69 på konto. Antall medlemmer: 72 stk.

# Vangsåsen Vel

## 4. Brosjyre/infoskriv

- Når sendes neste brosjyre/infoskriv ut? Innhold?  
Kirkevandring kl. 18. Pubkveld kl. 19:30. Oddvar lager innkallelse som skal inn i infoskrivet.  
Sendes ut uka før Pub-kveld.  
Oddvar lager innkallelse til Pub-kveld.  
Info om søppelplukking.  
Evt. utdrag fra høringsuttalelsen.

### OPPFØLGINGSSAKER:

## 5. Lekeplassen på Kirkebyenga

- Hva skjedde på møtet 11. mars?  
Trenger info fra Arne.
- Fjerner vi lekeapparatene 25. mai?  
Planlagt fjernet 25. mai. Detaljplanlegging på neste møte.

## 6. Balløkke på Kirkebyenga

Prosjektet skrinlegges.

## 7. Vedlikehold av krakkene.

Planlagt 20. april kl. 18, alternativt 22. Arve og Sven Erik kan gjøre noe på dagtid. Vidar har ansvaret og kontakter Skyrud på Tomterødegården. Planlegges sammen med Arve.

## 8. Samlingsplass (Grillplass) langs skogsbilveien

- Hvem henter nytt rastebord med krakker? Nikolai.
- Vidar tenker på en gjestebok

## 9. Klage på hundeleven fra Vangsåsen hundepensjonat Informasjonsmøte?

Ikke planlagt. Evt. info om åpen kveld 20. mai? i infoskrivet.

## 10. Korslundkrysset rundkjøring

Grunneierne invitert til møte 19. april. Oddvar deltar.

## 11. Hoppanlegget i Lierberget

Brev er oversendt.

## 12. Gjørsli fjelltak

Diskusjonsgrunnlag for høringsuttalelsen var tilsendt på forhånd.

Kommentarer som framkom vurderes og tas med.

Oddvar fullfører uttalelsen og får den sendt/levert innen fristen

### NYE SAKER:

## 13. Samarbeid med Ormseter

Mottaksleder Morten Saltvik fortalte om virksomheten.

Ormseter vil gjerne ha kontakt med folk fra området, bl.a. vennefamilier. De skal arrangere sommerfest før ferien. Festen er åpen for alle, og velforeningen bør oppfordre folk i åsen til å delta.

## 14. Tur til Michaelskirketomta

Se ovenfor under Infoskriv.

## 15. Søppelplukking

# Vangsåsen Vel

Oddvar kontakter kommunen. Hvor skal søppelet plasseres? Personer til å plukke utpekes bl.a. på Pubkveld.

## 16. Merking av stier i området

Andreas Sæhlie kontaktes (Håkon). Kontakt Olav Martinsen.

## 17. Orientering om årsmøtet i Samarbeidsutvalget for velforeninger i Hamar

Oddvar deltok. Vi vil få krav om kontingent på 300 kr.

## 18. Eventuelt

- Søknad om midler fra Sparebank 1 Hedmark. Innen 16. april. Oddvar.
- Møte i stedsutviklingsprosjektet Øvre Vang 6. mai. Oddvar møter.

## 19. Neste møte

Torsdag 20. mai kl 1900 hos Nikolai. Tema:

- Infoskriv om aktivitetene utover sommeren/høsten.
- Vi går videre på aktivitetsplanen